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XLVII. řádné jednání Náčelnictva Junáka 
 

1. Zpráva VRJ                                       

Vznesl jsem dotaz ohledně měnících se zpravodajů. Co se týká zpravodaje pro 
komunikaci – dál běží v některých oblastech spolupráce s br. Šantorou (např. krizová 
komunikace) a v září proběhne její vyhodnocení. Jinak do září běží tato oblast 
v nouzovém režimu – řízením je pověřena ses. Voňavková, s tím, že v září proběhne další 
jednání. Br. Polák bude na postu organizačního zpravodaje pracovat do září, od září ho 
nahradí br. Pelcl – půl úvazku jako organizační zpravodaj, půl úvazku strategické priority 
– Personalistika. Na strategické prioritě Identita bude pracovat br. Říha. Zpravodaj pro 
vzdělávání – dohoda s br. Růžičkou byla na 1 rok popř. na rok a půl.  
 

2. Zpráva členů NJ                                                 

Byla otevřena opětovně otázka účasti na Bambiriádě. Zkušenosti z krajů jsou velmi různé. 
VRJ by mohla připravit materiál k této akci – význam, smysl, historické souvislosti. 
 

3. Apoliti čnost Junáka     

NJ projednalo Stanovisko VRJ k „apolitičnosti“ Junáka vydané dne 17. 4. 2009 a souhlasí 
s ním. 
 

4. Zpráva ÚRKJ                    
ÚRKJ upozornila na některé oblasti, ve kterých se domnívá, že VRJ nehospodaří zcela 
optimálně. Ta bude případně informovat NJ o nápravných opatřeních. 
             

5. Časopisy                     

V oblasti časopisů se připravují se ukázková čísla časopisů, sběr zpětné vazby a její 
zapracování, spuštění nového způsobu objednávání v rámci on line registrace a příprava 
prvních čísel a jejich rozeslání. 
 

6. Dotace                                

Proběhlo další kolo jednání ohledně revize způsobu rozdělování dotací. Bohužel nevedlo 
k velkému posunu. Bylo dohodnuto, že VRJ předloží na další jednání konkrétnější 
materiál. 
 

7.  Postup usnesení VSJ týkající se TDC                                              

Br. Konečný uvedl předkládaný materiál, který vychází z usnesení VSJ v Třebíči. 
V materiálu zrekapituloval, co ze zadání už bylo zpracováno: bylo analyzováno dosavadní 
fungování TDC, byl vytvořen materiál s přehledem úkolů, proběhla obměna složení TDC, 
vyjasnily se různé pohledy na roli RTDC a byl vytvořen seznam nápadů rozdělený podle 
nově navržených kompetencí. 
 

8. Zpráva o změně jednatelů společnosti JUN, s.r.o.                           

Br. Slunéčko uvedl předkládaný materiál, který popisuje důvody k zásahům do JUNu, jak 
probíhaly, co je výsledkem a obsahuje vyčíslení, co minulost JUNu Junáka stála. Tato 
zpráva je ovšem z pochopitelných důvodů důvěrná.  

Br. Výprachtický dále členy NJ informoval, že Junák rozvázal smlouvu s prodejnou 
Skaut-Gikgko z toho důvodu, že se nejedná o korektního partnera, který neplní závazky 
vůči zákazníkům (OJ Junáka). V tomto smyslu je také připravována zpráva na Skautskou 
křižovatku. 


